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SAATEKS 
 
Käesolevasse nimestikku on koondatud 2015. a. Eestis ilmunud õigusteaduslik 
kirjandus, samuti on püütud registreerida välismaal ilmunud Eesti õigussüsteemi 
käsitlev kirjandus ja Eesti juristide mujal avaldatud kirjutised. Lisatud on Tartu 
Ülikooli õigusteaduskonnas kaitstud teadustööd. 
 
Nimestik sisaldab raamatuid ning ajakirjade ja kogumike olulisemaid artikleid. 
Välja on jäetud ajaleheartiklid, seaduste tekstid ajakirjades ja kogumikes. Trükised, 
mis on ilmunud välismaal ega ole osutunud kättesaadavaks, on kirjeldatud kaudselt 
ning mõni neist võib ka puududa. 
 
Bibliograafias on 26 alajaotust. Rubriigi piires on kirjed autorite tähestikjärjestuses. 
Dubleeritud kirjed on tähistatud punktiga (•). Resümee pealkiri on kursiivis. Võrguteaviku 
olemasolul on lisatud link täistekstile. Otsingul on abiks siseregister, 
nimeregister ja rubriigiloend. 
 
Koostaja tänab Tartu Ülikooli õigusteaduskonda abi eest andmete kogumisel. 
Võimalikest ebatäpsustest palume teatada Eesti Rahvusraamatukogu 
parlamendiinfo keskusele (15819 Tallinn, Tõnismägi 2, tel. 630 7250, bie@nlib.ee). 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 

FOREWORD 
 
This bibliography contains information on legal literature published in Estonia  
in 2015, and also on works published abroad which concern Estonia or have been  
written by Estonian authors. 
 
Theses by the graduates of the law faculty of the University of Tartu are included. 
Monographs and main articles in periodicals or collections are included, but  
one can’t find newspaper articles and individual texts of laws published in periodicals  
from this bibliography. Publications not available for examination are described using  
other bibliographical sources and it is possible that some publications published  
abroad are not registered. 
 
The material in this bibliography is arranged in a systematic classification  
which consists of 26 main sections. The entries in each section are arranged  
alphabetically. The entries duplicated in various sections begin with a dot (•). The title  
of the résumé is at the end of the entry in italics. If there is electronic  
version on the web, link to fulltext is attached. The bibliography also contains a  
contents, name index and index of headings. 
 
It is the author's pleasant duty to thank Faculty of Law of Tartu University for  
assistance in collecting the information. 
Please send any comments about this bibliography to the Centre of  
Information Services for MPs of the National Library of Estonia (15819 Tallinn,  
Tõnismägi 2, phone (372) 630 7250, bie@nlib.ee). 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 

GELEITWORT 
 
In der vorliegenden Bibliographie ist die im Jahre 2015 in Estland erschienene 
juristische Literatur und auch die im Ausland veröffentlichten Publikationen über das 
estnische Rechtssystem und Veröffentlichungen estnischer Juristen im Ausland 
zusammengefasst worden. Hinzugefügt sind Diplomarbeiten, die an der juristischen 
Fakultät der Universität Tartu verteidigt worden sind. 
 
Die Bibliographie enthält Bücher und wesentliche Beiträge aus den 
Zeitschriften und Sammelwerken. Aus der Bibliographie sind Zeitungsartikel, Texte 
der Gesetze in den Zeitschriften und Sammelwerken ausgelassen. Die 
Veröffentlichungen, die im Ausland erschienen sind, aber jedoch nicht erreichbar 
sind, sind indirekt beschrieben und einige können auch nicht erwähnt worden sein. 
 
Im Verzeichnis gibt es 26 Unterteilungen. Die doppelten Tietelaufnahmen sind 
mit einem Punkt (•) bezeichnet worden. Die Titel der Zusammenfassungen sind in 
kursiv gezeigt worden. Beim Vorhandensein elektronischer Version des Textes ist ein 
Link zum Volltext angeboten worden. Inhalt, Namen- und Rubrikenverzeichnis sind 
behilflich beim Suchen der Literatur. 
 
Die Verfasserin dankt der juristischen Fakultät der Universität Tartu für ihre 
Mithilfe beim Materialsammeln. 
Ihre Bemerkungen über die aufgetretenen Ungenauigkeiten und zusätzliche 
Wünsche bitten wir dem Informationszentrum des Parlaments der Nationalbibliothek 
Estlands zu senden (15819 Tallinn, Tõnismägi 2, Tel. (372) 630 7250, bie@nlib.ee). 
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